
ZSpisnica z XVlll. zasadnutia Mestsk6ho zastupitel'stva v Podolinci

konan6ho dfia L3. L2.2OL2

K bodu i. 1

P. primdtorka otvorila zasadnutie MsZ. OspravedlnenIposlanci: p. J. Compel', Mgr. Eduard

Ferencko, chvfl'u bude meSka{ RNDr. E. Vdlek a P. Reznickf. P. prim6torka predloiila

program.

Hlasovanie:

Za:7 Proti: 0 Zdrialo sa: 0

K bodu i. 2

Overovatelia z6pisnice: p. Selep, p. Simon[kov6.

Hlasovanie:

Zal.7 Proti: 0 Zdrialo sa: 0

K bodu i. 3

Ndvrhovd komisia: Predseda - Mgr. Borovskyi, dlenovia - lng. Zima,lng. Smandra.

Hlasovanie:

Za:9 Proti:0 Zdrialo sa:0

K bodu t.4

Predniesol prednosta MsU, Mgr. Michal Marhefka.

lng. Zima - komisia zasadala 4. L0. 2012 prelednala iiadosti a poskytla til'avy. O celkovej

v1iSke fl'av budem informova{ nasleduj0ci rok.

Hlasovanie:

Za:7 Proti: 0 Zdrialo sa: 0

K bodu i. 5 - InterpelScia poslancov



P. Hojstrii - chcel by som sa splitaf p. prednostu, predo bola na jednom z Dustrov vykonand

vlimena, prehliadka zdbehov6ho oleja?

Mgr. Marhefka - m6Ze odpovedat' lng. Mazurek

lng. Mazurek- pri terajS(ch autSch nie je v tejto dobe olej zdbehovf.

P. Hojstrid - s[ to vyhodene peniaze, je tu interval rok, alebo 20000 km. Sil to peniaze, kt.

boli zbytodne vyhoven6.

lng. Mazurek - bolo vidiet' aj na farbe oleja, ie bol za(aZen1i.

lng. Marhefka - bol som oslovenri obdanmi mesta - zaujimalo by ma, koho napadla takd

,,peknd" farba na zdravotnom stredisku. Bol som aj na stavebnom [rade, tam mala by{

marhulbv5 farba, je in5.

P. primdtorka- bolo tam viacero odtieriov, td farba sa javila ako marhulbvS, mala tam by{

eSte nejakd b6iov5, konzultovali smeto s riadiacim orgdnom, museli sme vybra{farbu, ktord

sa zhodovala s projektom, t6 farba sa javila ako marhulbvS.

lng. Marhefka -td farba, urdite ju nebudeme premalbvdvaf, len aby sito zdravotn6 stredisko

ukrajinski kamionisti nepomrilili s niedfm inrim...

Mgr. Marhefka - mali sme na vriber odtiene - vyberalo sa zo vzorkovnika Baumit, dali sme to

spravi{ projektantovi a ten nds upozornil na to, ie prifarbe, kt. sme vybrali najprv, je dislo, kt.

md vel'kyi vplyv na prehrievanie fas6dy, preto td farba musela byt in6, ako sme p6vodne

chceli.

lng. Marhefka - podl'a mria do toho exteri6ru to nezapadne, ani podl'a viacerlich obdanov.

Mgr. Marhefka - v tej farbe je nejakd hodnota, aby sa td fasdda neprehrievala.

lng. Zima - kaZdd td farba md in6 dislo a vy musite pozrie{ na normu a na to iislo. Dd sa to

repasovat' len za vel'mi drahlich podmienok.

Bc. Selep - s (smevom, obdania ho sk6r n5jdu.

K bodu i. 5
Predloiila p. Osvaldovd

lng. J. Zima - tento rozpodet sa ku mne dostal vdera - plSn nebol poruSenri, ten rozpodet sa

upravuje na podmienky- na skutodn6 prijmy a vyidaje, odporiiam prija{vtej podobe, ako je



lng. S. Zima-jetam nejakd takd zmena, kt. nebola schvSlend rozpodtovlim opatrenim vo

vlidajovej dasti - navy5enie oproti minu16mu obdobiu?

BeZn6 vlidaje s[ nav1i5en6 oproti minulrimu obdobiu, do vyplynulo na zdklade skutodnosti

lng. 5. Zima - vlikon primdtorky - plnenie mdte 5067 a ndvrh rlpravy je 7OO4

P, Osvaldovd - tam je transfer cirkvi - vlastne ani navliSenli nie je, len je presunutli

P. ReznicklT -. transfer neziskovlTm organizdciSm - io tam patri

P. Osvaldova -transfer eerven6mu kriZu, rybdrom, deri detido Z5 a drobn6 transfery, kt.

m6ie dat' p. primdtorka neziskovri m organizdciSm.

Hlasovanie:

Za: I Proti: 0 ZdrZalo sa:O

K bodu i. 7

Predniesla p. OsvaldovS - boli zniZen6 podielov6 dane a vyidavkovd das{.

lng. Zima - vo fin. komisie bol tento n5vrh prerokovanf dvakriit. Boli nejak6 pripomienky ale

z d6vodu, aby sme dodrZali 15 driov0 lehotu sme to schvdlili. V tivode poviem to, Ze pri

spracovanirozpodtu sme nezohladriovalito, do bolo dohodnut6 v memorande ZMOS.

VlTchodisko tohto rozpodtu je take, Ze sme sa snaZili zniiova{ poloiky, pri kt. sa dd preZit', ale

mzdove n5klady ostali na Irovni minuleho roku. Ak to schvdlime, nenaplnlme memorandum.

P. primdtorka - bola som na niekol'k1ich rokovaniach v rSmci na5ich zdruieni ZMOS, dohoda

medzi vlSdou a medzi ZMOS-om je teda tak5, Ze sa bude 5etrit' 5% na mzdovych a LO% na

materiSly, preto ajtak bolestivo sa tvorili rozpodty na vietkych mestdch a obciach. VlSda

spravila krok, ie ak napr. budeme preddvat' nejakf majetok, nebudeme platif dai, myslim, Ze

je to takri menii0spech ZMOS-u, Ze vlSda prijala ich zdstupcov a chcela rokovat'.

lng. Marhefka - predo nie je v kapitdlovrich vfdajoch napriklad nid?

P. Osvaldov5 - cele beZn6 vlidavky idil na splStku ilveru. Mohli by sa robi{ na pokyn

Mestsk6ho zastupitel'stva z fondu rezerv.

lng. Marhefka - nie je moZn6 ndjst' nejak6 minimdlne sumy?

P. Osvaldov6-zbein6ho prljmu nid, ani 5000, nie jeto moine. Ja som to prerdbala 5 krdt,

vietko som to preila, nid sa nedd nikde zobrat.



Mgr. Marhefka - td splStka Iveru nie je len za zdravotn6 stredisko, ale aj nSmestie a 16 b. j.

v roku 20L4by sme mali zaplati{ celyi 0ver. PlSn je tak1i, Ze by sme mali by{ bez 0veru. Bude

tam zmena, Ze nevyderpeme celli Uver. A do sa tlika poloZky,,Ukladanie chodnikov" My sme

rdtali, Ze vyuZijeme materiSl, kt. sme dali vonku z nSmestia. Urad prdce bude poskytovat'

zamestnancov na ma16 obecn6 sluZby a ked'ndm bude schvdlend t6to iiadost, tieto prdce

budI vykon6va{ l'udia, kt. budrl plateniz ilradu prdce. Moino sa jav[, ie IBV sa nehlibe, ale

obdvam sa, Ze dnes sa nikto na Slovensku nechystd do vddSfch projektov a mesto Podolinec si

nem6Ze dovolit viac ako to na do md financie.

lng. Zima - my nie sme v tomto uzem( pripraveni ani v tom zSkladnom reiime. Ked'nemdme

nid pripraven6, nevieme ani zada{. Myslim, Ze trimto smerom to myslel lng. Marhefka.

lng. Marhefka - ak nebudeme pokradovat' aj v projekte KriZava, rozvoj mesta zastav(me

minimdlne o jeden rok.

lng. Gul'ai - podla toho v akom Stddiu by sme to chceli ma{- di ide aj o inZinierske siete...

Mgr. Marhefka - my sme sa o tom rozprdvali - taketo IBV sa robia aj spOsobom, Ze sa

predaj0 pozemky a za to sa rieiia tie iniinierske siete.

lng. Zima - ale my sme ani nezadali

P. primdtorka - ja som otom vel'akrdt rozmliSl'ala, na odl'ahdenie, sk(sme Setrit'na energiSch,

netreba sa tomu brdni{.

Mgr. Marhefka - nie je probl6m, aby sme s ukladania chodnikov dali ako spolufinancovanie

nejakrich 6000.

lng. Zima - ja som tu stdle videl nejak6 rezervy- dasopisy, knihy-tam m6Zeme zobrat'1000.

PHM - tam je navf5enie. ZPOZ- v roku 2012 bolo 409L, tento rok 4200. MoZno v taklichto

aktivitdch treba zniiovat'. S[t'aZe, dinnost' u hasidov - st(pame na 2000. P. primdtorka
povedala, ie budeme 5etrit' na energiSch, ale tie rezervy s( prdve tu v tomto rozpodte. Druh6

vec, kt. ma zarazila - my sme vo VZN prijali percentudlny podiel. Tu sa zrazu objavilo
v rozpodte to, do mne nie je celkom jasn6. Hovoria tieto % o tom, ako budeme v bud0com

roku postupovat'? Tie percentd musia byt' v sillade s VZN.

P. Osvaldovd - na budtici rok budeme prijfmat'nove VZN

lng. Zima - my sme dostali od zdstupcu primdtorky ndvrh rozpodtu MSK - suma 11660€ - ten

materiSl, kt. si ndm predloZil nie je kompatibilnri s t1im, do tu je.

lng. Smandra - s0 to ndklady, kt. sri nevyhnutne na prevddzku M5t(. Srihlasim s tfm, do tu je,

ale stdle si stojim za svojlm ,Ze MSK potrebuje nevyhnutne tieto peniaze.



lng. Zima - potom nebude ind moinost, z inrich poloiiek skrdti{, alebo vyuZi{ moinosti

sponzorske. Navrhol by som zop6r poloZiek upravit', popresrlvat'.

RNDr. Valek - md to nejakyi vyiznam? 27 0O0leZIna stole. Bude sa s tlim niedo robit?

lng. Gul'ai - bude sa s t17m pracovat'

lng. Zima - ndvrh - uvol'nenie poloiky 614-vo vf5ke 21.26€ tdto poloZka sa bude m6ct pouii{
len so srlhlasom zastupitel'stva po splneni (loh v dasti kapitSlov6 vydaje.

Hlasovanie:

Za: 9 Proti: 0 Zdrialo saO

lng. Zima - knihy a dasopisy - 1000€ dole ndvrh, Ze ostane L000€ a presun[t' do IBV kriZava

Hlasovanie:

Za: 9 Proti:O Zdrialo saO

lng. Zima -ZPO7- zniiit o 1000€ na 3200€ na IBV Kr[Zava

Hlasovanie:

Za:9 Proti: 0 Zdrialo sa:0

lng. Zima - srit'aZe hasidov - bohuZiall takd je situdcia, myslfm si, Ze je to navyiienie o takmer

600€.

P. Reznickli - ddvam ndvrh na slovo predsedovi hasidov

Hlasovanie: za vysttlpenie p. Szentivanyiho

Za:9 Proti: 0 Zdrialo sa:0

Szentivanyi- poloZka je navriSend preto, lebo mdme d'al5ie Zensk6 muZstvo a chlapci chcf is{

do ligy. Oslovovali sme sponzorov, nikto nemS zdujem.

lng. Zima - materiSl - m6Zete spustit' 2000_

Szentivanyi - treba ndm nak(pit' hadice, materi6l, ktorri ndm chfba.

lng. Zima - moino ie jeden rok preZijete a d'alSi bude lepiie.

P. Reznickyi - kol'ko mdte druZstiev?

Szentivanyi- mdme 2 detsk6 druZstvS, l dorasteneck6, muZov a druZstvo iien. Na srlt'aZe

chodfme na vlastnych autdch. Futbalisti majil k dispozicii autobus. Od polsklich hasidov ndm

bolo darovan6 auto.



P. Simonfkov5 - nemohli by ste to spravi{ta, Ze niektore muZstv6 by Sli na stitaZ a ostatn6 nie

Szentivanyi - neviem, ako by som povedal napr. dievdatdm, ie nem6iu is{ na s[taZ

lng. Smandra - podl'a mfra, 500 eur by sme vdm ukrdtili zo sulaii a 500 z materi6lu. Do

budriceho roka to vyzeta redlne, Ze vdm pride nejakyi materiSl. eo sa t17ka futbalu - mdme tri

muZstvd a jeden autobus, tieZ chodime vlastnlimi autami.

Mgr. Borovskf - ja s(hlasim s Jankom - nemohli by ste chodit' len na tie zdkladn6 s[t'aie?

PHM - mdte 1-000€, nemohli by ste ma{ 800 ako minul6ho roku?

Szentivanyi- nie sme len s0faZnd organizScia - robime z kaZdej strdnky niedo a snaZime sa

ziskava{ aj prostriedky nejak indd. Robime akcie pre mesto. ... zlriby z diskoteky sme robili aj

akcie pre deti. ZruSime niektorri akciu, lebo nemdme peniaze.

NSrh: 500€ zo sitai( a 500€ z materi6lu na IBV kriiava

Hlasovanie:

7a:8 Proti: 1 Zdrialo sa: 0

lng. Zima - poloZka kult[rnych podujati na 3000€

Hlasovanie:

Za:8 Proti:0 Zdrialo sa1

RNDr. Vdlek - chcem sa op1itat', ohl'adom strechy na bytovke, nie je tam nejakd rezerva

nejaklich 500 €?

P. Milaniakovd - bude ndm treba opravit d'a15iu budovu na ndmest[, do sme uietrili na

streche, to p6jde na opravu tej budovy.

Bc. Selep - ndvrh - zniiit ukladanie chodnikov na 10000€

Hlasovanie:

Za:8 Proti: Zdrialo sa1

P. Reznickf - ndvrh na zniienie poloZky MTJ o 1000€

lng. Zima - my sme i5li u futbalistov dole a prezident klubu to zobral na vedomie, vidiac, Ze aj

inde sa uber5.

P. Simonikovd - preddavok na pokuty - nerozumiem tomu



lng. Smandra -v prfpade, ie sa prekroii-s0 tam tri muZstvS, ak sa nevyuZij(, presunie sa to

do inej poloiky. Sri to Zlt6 karty, me5kania... tohto roku sa to vyderpalo.

lng. J. zima - v rdmci tU5f - 2AOO€je ndsledne zfdtovanyich ako preddavok? ako to funguje?

lng. Smandra - zaplatisa to dopredu a z toho sa to stahuje.

lng. J. zima - mesadne sa urobia preddavky a nSsledne sa urobivy[dtovanie z konkr6tneho

rozhodcu, tento preddavok sa skonfrontuje? je to tak? eo ak pride vyfdtovanie na2300€,

vrdtite ostatn6 peniaze do rozpodtu?

Osvaldovd - 5no, peniaze sa ndm vrdtili naspii{.

lng. J. zima - ak priSli v roku 2012 naspiit' peniaze, mOieme to znfii{.

lng. 5. zima - oni s( uZ v Iplne inom reZlme - my sme im tie peniaze skresali.

lng. Smandra -ten mOj ndvrh je o 1000€ niZiiako v rozpodte.

lng. J. zima - nem6Zete sa spoliehat na prostriedky mesta, vy sa musite sprdvat' ako

podnikatel'.

P. Reznickri - ndvrh na zniZenie poloZky MTJ o 1000€

Hlasovanie:

Za: L Proti: 5 ZdrZalo sa: 3

lng. Marhefka - io sri to vrStky

Osvaldovd -s0 to fin. prostriedky kt si mus(me poZidat'od lesov na vyplatenie (veru a v roku

2Ot4im ich vrdtime. Je to len ako vnUtropodnikov6 (dtovnictvo.

Hlasovanie: podl'a navrhovanfch riprav

7a:8 Proti: 1 Zdrialo sa:0

Kbodui.Sa
Predniesla p. Osvaldovd - disla s[ len orientatn6

Hlasovanie: na vedomie

Za: 9 Proti: 0 Zdrialo sa: 0



K bodu i. 9

Predniesla p. Osvaldovd

Mgr. Marhefka - Regiondlny operadnii program - je d6leiitd zdverednd kontrola - diZe

v tomto pripade - kontroluje to len jedna osoba v celom preSovskom kraji a krim td kontrola

pride, je predpoklad, Ze to bude v priebehu roku 201"3.

p. primdtorka - prechod pred ,,Tunelom" je uZ vyrie5enyi, dak6me len pisomn6 stanovisko

krajsk6ho pamiatkoveho 11 radu.

Hlasovanie:

Za:9 Proti: 0 Zdrialo sa: 0

K bodu i. 10

Predniesla p. Osvaldovd

RNDr. V5lek - poZiarna zbrojnica - vyraden6 opasky - ndkup v roku 20LL- boli poikoden6?

Szentivanyi- my sme v roku 20LL nakdpili z6sahovri opasky, vyradbvali sme sta16 opasky

P. Osvaldovd - ten ridajje chybnf

RNDr. Vdlek - Protherm-y kotle - sti vyraden6?

P. Osvaldovii - s[ len premiestnen6 do domu sluiieb, nie sd zapojen6

RNDr. Vdlek - komisia mala dat' ndvrh, stanovit', do s nimi.

P. Osvaldovd - komisia zististav

Bc. Selep - komisia zistuje skutkovli hmotnli stav, asi by sme mali my navrhn({, do s t17m

RNDr. Vdlek - sri to 4 rodn6 kotle

Bc. Selep - nebudil potom tie kotle chribat'?

P. prim6torka - v dome sluZieb sil dost' probl6mov6 kotle.

Reznickli - keby sa dali do klubu d6chodcov?

p. primdtorka - oni sa budI s{ahovat' do novej kniZnice.

lng. Zima - mohli by sme to necha{ tak, aby sa nevyradili a sk0si{ to predat cez nejakrich

symbolickrich 500 €. Ale verejnd obchodnd sti{aZ proforma.



Bc. Selep - p. Milaniakovd - akf zdpis je na kotle domu sluiieb?

p. Milaniakovd - tam srl nov6 kotle.

lng. Zima - nevyradzujme ich.

P. Reznickf - robil sa komplet cely sfpis majetku mesta?

P. Osvaldovd - 6no, komplet celri sripis majetku

lng. Marhefka - mSme nejak6 cesty na MniSku n. Popradom, kto16 nie srl veden6 v majetku

mesta...

Osvaldov5 , ja s trim nemdm probl6m, potrebujem len papiere

lng. Marhefka - poprosim vedf ceho lesov, aby sme to dali dokopy.

Hlasovanie: nevyradit' kotle Protherm

Za:9 Proti: 0 Zdrialo sa:0

K bodu i. 11

Predniesol lng. Mazurek

lng. Marhefka - neuvaiovali ste o tom, Ze by sa to rieSilo cez Sulin do Udola a na Plavnicu?

lng. Mazurek - rieiili sme to tak, Ze sme mali vyiberove konanie na tieto porasty a bol tam

probl6m cez Hranidn6, treba to vybavi{cez dedinu. Bolitu ajviid5iinvestori a ked'sme s nimi

jednali tak povedali, Ze im treba pom6ct' s jednanfm s obcami. Dalo by sa to dostaf eSte

cestou cez Skalnri. Zist'oval som to, je tam ndklad nejaklich 5€

lng. Marhefka - to drevo by odtial'trebalo d[m sk6r dostat'. Uvol'nili by sme mlad6 porasty,

pomohli by sme lesu, aj ludom prdcou.

lng, Mazurek - uvidime, do ndm povolia,

P. primdtorka oficiSlne sme poZiadali krajskri 0rad, mali sme prfsl'ub, Ze ked'budI odovzddva{

cestu, tak sa tu zastavia.

lng. Zima -tento rozpodet sme na fin. komisii neprejedndvali. Absentuje tu porovnanie na

rok2Ot2. Navrhujem, aby to bolo prejednan6 v komisii finandnej. Nie je to proti nikomu

mieren6, chcem, aby n5m bolijasn6 veci.

Ndvrh - stiahnu{ z rokovania



Hlasovanie:

Za: I Proti: 0 Zdrialo sa: 1

K bodu E. 12

Predniesla p. Budorovd

lng. Zima - vychddza to z toho, Ze sa d6chodky valorizuj6?

P. prim6torka - dd sa to eite utiahnrit', hl'adalisme in6 alternativy

Bc. Selep -zvySovalo sa stravn6 podnikatel'a, na zdklade tlichto krit6riItam sa prfspevok

nezvySoval.

Pri5iel p. Compel'.

Hlasovanie:

Za: 9 Proti:0 Zdrialo sa:O

K bodu t. 13

Predniesol Mgr. Antoni

lng .Zima - vypadla tam moinos{ iestn6ho prehldsenia

Bc. Selep - ilSnok 4 - io sa mysli, pod dobrovol'nickou dinnost'ou?

Mgr. Antoni - zSkon 406/2OLL 5pecifikuje dobrovol'nicku dinnos{.

lng. Zima -treba to poveda{ indd. Netr,ika sa to verejnoprospeinrich prac.Tnamend to, Ze sa

td prdca vykond zadarmo a bude mat' moZno ovel'a vdd5iu hodnotu ako tfch 50%

odpustenrich.

Bc. Selep - my tu bojujeme zakaid6 euro, neviem, di to bude dobr6.

Mgr. Antoni - mdme tu vel'a obdanov, kt. tu majri nedoplatky za dva tri roky.

Bc. Selep - myslim presne na trito skupinu l'udi a ked'prechddzam pracovisk5 a vidim

discipl[nu ich prdce, tak neviem. Hodnota pr6ce bude vySSia - kto bude kontrolovat'til prdcu?

RNDr. Vdlek-do sa trika tej pracovnej discipliny ale do sa trika nejakej prdce na ihrisku, niedo

Ikolovo.



Bc. Selep - ako sa to dostane do povedomia?

P. prim6torka - v dobrovol'nickej zmluve musi byt' presne Specifikovan6, do bude robit.

P. Reznickf - akf bol poplatok za predaj v stdnku na ndmesti, aby sme nepriSli o peniaze.

Mgr. Antoni- m6ieme to vymedzit'.

P. Reznickli - dSvam ndvrh dl. 1L bod L - 4€ m3.

Mgr. Antoni - m6Zeme to pau5alizova{- bud'predaj z auta, alebo pouZije naSu b[dku.

P. Compel'- ja si myslim, Ze ked'tam ddme 2 eura,je to aZ aZ.

Mgr. Antoni- ja som robil sadzby podl'a inlich miest.

P. Simonikova - na5i obdania sI radi, Ze si m6Zu k0pit'derstv( zeleninu...

P. ReznicklT - ndvrh -2€za potraviny a ovocie za m3

Hlasovanie:

Za: 5 Proti:4 Zdrialo sa:1

P. Compel'- do sa trika opravy fasdd na Ndmestf mariSnskom - za leienie sa zaplativiac, ako

dostane prispevok na opravu fasSdy. M6iem dat nejak0 Ziados{ na odpustenie, ale tieto

ku ltf rne pa miatky potrebujrl vddSiu rekonitrukciu.

lng. Zima - v Keimarku sa pri rekonStrukci5ch pamiatok toto odptiS{a.

RNDr. Vdlek - akd bola predchddzaj0ca cena?

Mgr. Antoni - 0,50€ a 0,20€

Bc. Selep - bol ten prijem do pokladne (dtovanli?

P. prim5torka - nie, bolo to len form5lne

Mgr. Antoni do dl. Xll. Sa dopfria pismeno b v zneni: stavebn[k pri pouZivanistavebn6ho

zariadenia podl'a dl. Xl. ods. 3 tohto VZN, a to podas

prviich 30 dnf od zadatia 5peci6lneho uZivania verejn6ho priestranstva.

Hlasovanie: zmena il. L2 - doplnenie

Za: LO Proti:0 Zdrialo sa: 0

Hlasovanie: schval'uje VZN

Za LO Proti:0 Zdrialo sa: 0



K bodu E. 14

Predkladd p. prednosta v s[dinnosti s p. kontrol6rom

p. Compel'- my sme to dostali do komisie, vlekdri ma sklamali. Chatu za 250€ prendjom

rodne - my sme to hned'zamietli. To rie5enie som si dital na internete. S[hlas(m s t1im, nech

sa to berie ako celok. Ja som si to pozrel v5etky zdpisnice, je smutn6, Ze sme prijali uznesenie

v roku 2008 a odvtedy sa neurobilo nii. DalSia vec, v tomto roku bolo dohodnut6, Ze ideme

ako spolodn ost5t% a 49%. Navrhnutd suma 20000 kor[n, kolko sme dali do technol6gii? 2

mili6ny ko16n, ak sito prepod(tame, za asi 100 rokov sa n5m to vr5ti. Navrhujem inI vec. Ak

mSme ist'do niedoho,taktak, ako boli dohodnut6 pravid15. Ked'mysme dali prendjom 663

eur, oni by mohli ma{ 650 chcete poveda{, ie za tak0to sumu to chceme da{ do prendjmu?

To do sa tlika tlichto dvoch veciz m6jho pohl'adu neprich5dza do rivahy. Potom to rie5me

bud' predajom, alebo neviem.

Mgr. Marhefka - chcem povedat' tolko, Ze ja si nemyslim, Ze mesto investovalo tolko, ja mSlo

o tom viem, neviem, ak6 tu boli vzt'ahy. Mesto investovalo do toho tak, ako do futbalu,

hasidov, asitak, Ze peniaze neodakdvalo spiit'. Som ochotnri dat' ruku do ohria za to, Ze mesto

dostane niekedy peniaze sPiit'.

p. primdtorka - chcem v6s poprosit, aby ste mali zretel'na to, ie mesto md zdujem, aby

lyZiarsky oddielfungoval. Mus(me nSjs{optimdlne rie5enie. Nechcem aby na5i l'udia, ktori

chc[ lyZovat na to doplatili. Technol6gia je opotrebovand a investuje do nej ui len lyZiarsky

klub. Dajme do poriadku ndjomnli vz{ah do sa tlika chaty...

lng. Juraj zima - je najvy5Sidas, ie sme sa pohli z miesta a d'akujem lyiiarskemu klubu, Ze si

dal ndmahu a vydokladoval sumy, kt. skutotne investoval do tohto majetku. Len teraz je to

tak, vyjasnili sme si pomery jednotlivrich fin. transakcii. Sti dve moZnosti, di sa bude na

zdklade uznesenia z roku 2008 uberat', alebo takyich smerom, Ze prostriedky, io vloiilo mesto

37000 - vydotovalo to mesto ako in6 5portov6 alebo neiportov6 inStitUcie. Ked'to spoditam,

futbalov6mu klubu dalo mesto 44 O0O. To znamen6,ielyliarsky klub dostal dotdciu z mesta'

Mesto nemfiZe Ziadat' lyZiarsky klub, aby mu to vrdtil, lebo to bude musiet' Ziada{ aj od

futbalistov, ping- pongistov... akchce mesto a lyZiarskym klubom zaloiil nejakrj s. r. o. -
chceme ist'ako mesto fst' do tak6ho spolku? Zmenia sa pravid16 fungovania? Zasa prlde ten

probl6m, Ze mesto a lyZiarsky klub sa musi podiel'at' na celom chode firmy. Vieme, ak6 sU

zimy, treba n6m zasneZovanie, to znamen5, Ze musia ziska{prostriedky, nie mesto, alebo

lyZiarsky klub, ale spolu. Ako ziskame fin. prostriedky? Zoberieme river, dokdZeme to

zasneZovanie splatif? Ak17mi prostriedkami dokSZeme vyrobi{ za dva mesiace na splatenie

rlveru? Povedzme si ako mesto, Ze sa bude rieSit' 37000 dotdcia, ako ostatnt-i kluby. My t1im,

Ze sme vydislili hodnoty, je to len naplnenie toho, ie sa mala vytvori{ spolodnos{ z dvoch

prSvnicklich osflb. Md ochotu mesto is{ do novej spolodnosti s lyZiarskym klubom?



P, Compel'- na do sme to potom rieiili4 roky? Aby n6m niedo preukazovali?

lng. J. Zima - do bolo v rdmci uznesenia? Prednosta bude informovaf na kaZdom

zastupitel'stve o spol. do tu teraz rieSime, toto malo rie5it'stare zastupitel'stvo. My sme zdedili

niedo, do sme teraz doriesili. Aj ja som moZno pochybil, mal som smerova{ na vytvorenie tej

spoloinosti. Je na vds di sa vytvorispolodnost', alebo nie. Mdme doklady, (daje, kde vieme,

kol'ko md percent mesto, kol'ko lyZiarsky klub.

lng. 5. Zima- kto tu bol v roku 2008? V prvom rade si mus[me zobraf jednu vec. Divame sa

na to spdtnlim pohl'adom. KaZdri rok prib(dali peniaze do rozpoitu mesta, bolito najlepiie

roky v samosprdvach . ja ako poslanec si nepamdtdm, ako som hlasoval. Pravdou je to, ie

sme sa vtedy mri lili. Cesta vytvorenia obchodnej spol. v tejto oblasti, to nebolo dob16.

V dneSnej dobe pritejto fin. situdcii maj0 uZ mestd inri (lohu. T[ my5lienku som uZ ddvno

zavrhol. Ten majetok, do sme napumpovali vtedy, teraz je ten majetok tu. My ho nem6Zeme

len tak darova{. Ndm nid nepom6ie, ie si budeme zvy5ovat' svoj podiel, do toho treba ddva{

peniaze. Vznikoltu dojem, Ze na tom celom krjsku sa vytvorila skupina l'udi, ktor5 p6sob(ako

keby to bolo jej. Musivzniknfit' redlna ndjomnd zmluva. Preto tam nem6ie byt takri vz{ah,

ako napr. s futbalistami.

RNDr. Vdlek- ja si pamiitSm na ten vznik. My sme to nebrali ako dotdciu, bolo to rozhodne

za jednfm ridelom - vytvorenie obchodnej spolodnosti. P. kontrol6r vy sdm ste oznadili

lyZiarsky klub ako ned6veryhodn6ho spolodn(ka. Ndjomnri zmluvu s nimi m6ieme uzatvori{?

Mesto malo vtedy vol'n6 finanine prostriedky, investovalo.

P. Reznickri - vyuZijem t0to chvil'u a ddvam slovo zdstupcom Lyiiarsk6ho klubu.

Hlasovanie: udelenie slova zdstupcom lyZiarskeho klubu

Za: 10 Proti: Zdrialo sa:

P. Osvald - je moja chyba, Ze nie je s. r. o.. Nechcel som, aby za m6jho obdobia poslanca

nevznikla domnienka,ie ja som chcel zaloli(. s. r. o.. Deklarovali sme ajvklad pdna zajaca nie

v malej v1iSke. P. kontro16r povedal, Ze to nem6Zeme dat do majetku, lebo to nie je ako dar.

Ked'sme ddvali iiadosf na dot6ciu na predlZenie vleku, dali sme ndvrh na5L% a 49%. Ak si p.

Vdlek myslf, Ze ndm vyhovuje ,,polos[kromn6" vlastnictvo mal by si vidiet', Ze keby nie s0

aktivisti, kt. to robia zadarmo, tak to ddvno zakape. Listky, kt. preddvame sri opediatkovane,

poslali sme aj vlikazy. Ja si myslim,ie zalolenie spolodnosti md zmysel. Td spolodnost nebude

iiadat' od mesta iiadnu investiciu, spolodnost' ruii za svoje podnikatelske aktivity. pri 51.%

vlastnictve Mesta md mesto vdd5inovti prdvomoc, m6Ze mat dvoch konatelbv. Ak si niekto

mysli, ie mesto dokdZe mat na tejto chate zisk, vel'mi radi vdm ju odovzddme

RNDr. Vdlek - polosrikromnik - dva roky sme vds Ziadali doklady



P. Osvald - zmluva bola vyhotovenS v dvoch exemplSroch, nepodpisand. NaSli sme len

dodatok zmluvy, ku ktor6mu sme sa dop5trali a odovzdali kontrol6rovi.

RNDr. Villek- ja som o tychto veciach nevedel. Ja som nikdy nepovedal, Ze situ robotu va5u

nevdiim. Dajme sito do poriadku.

P. Compel'- ja chcem, aby to bola spolodnost', jednoducho si musime pripravit' podmienky.

Bavime sa stdle o tfch percentdch a teraz ideme zasa rieSi{ extra prendjom . Ja to poviem

kamardtsky kebysi mal chatu 2a250, bral bysiju?Ja nechcem abysme 5li do prendjmov,td

chata patri komplet k lyZiarskemu vleku. Ja nevidfm probl6m zaloZenia tejto spol. eakali sme

doteraz na doklady a teraz to nechceme. Situ5cia je v5ade zl5, ale ja nevidim d6vod neisf do

toho. Ja som povedal, Ze ked'iiadame za cehi aredl 2500 a mdme 51%o, oni musia mat 2400.

Ja som apeloval na nich, Ze ak to mdme niekomu dat', ddme to za 4900

lng. Marhefka - je d6leiit6 si uvedomi{, Ze tieto Sporty by tu mali byt. Budem silhlasif

s kolegom Stefanom Zimom, ie dnes je doba diametrdlne ind. Tlimto smerom pre mesto

benefity neplynil. Mali by sme si zvolit' cestu istoty, uvol'nit cestu lyZiarskemu klubu, aby sa

realizovalo na tomto majetku, mohli by sme im to prenaja{ a lyZiarsky klub by si mohol pod

svojou vlastnou hlavidkou zaloi.it spolodnost'. Urdite nebudem s(hlasit's trim, aby mesto

vsttipilo s lyZiarskym klubom do spol., ale nebudem brdnit'trimto Sportom.

P. Osvald - ja v6s nebudem presvieddat', aby sme zaloZili s. r. o. Len v5m poviem, Ze pre

mesto tlimto nevzniknI Ziadne rizik6. VzniknutS s. r. o. by mala iim rudit'. Bez zasneZovania

sa tu nepohneme a budeme kapat' d'alej. Okolit6 strediskd vedia vyrobit', nie vel'k17, ale sluSnri

zisk. Ak sa rozhodnete formou ndjmu, chcete to rieSit'tak, aby malo mesto istrich L000 rodne,

alebo to nechdme tak, ako to je, budeme kapat', nebudeme mat na beZn6 r6iie...

lng. J. zima -titvizia, ie bankov6 domy budri ma{v rdmci participdcie s mestom inli pohl'ad,

vedel by sa z trichto prijmov splati{ Uver?

P. Osvald - mdme spraven( Stridiu, je to rie5en6 pri cene listkov neprevyiujfcej 10€.

lng,Stefan Zima- neviem, dito chceme dnes uzavriet', alebo si povieme, ze pokradujeme

d'alej a aspori nejakyi vzt'ah uzavrieme, Uzatvorenie ndjomnej zmluvy ndm vdbec nezatvdra

moZnosf v bud(cnostito zmenit'. Moino v tej ndjomnej zmluve by mala byt ajtd technol6gia.

P. primdtorka - ndjomn5 zmluva na chatu je vo vri povednej lehote, otdzka je, ideme hlasovat'

o nSjomnej zmluve na chatu, alebo na celli aredl?

P. Reznickri - ked'si to vezmem ako sumar sumarum, hl'addme vrichodisko, vydokladovali

sme 67000€, ja osobne by som bral 37 000€, Ze by to bolo tak ako investiciu do ist6ho

oddielu a zvyinlTch 30 000 - odpredaj lyZiarskemu klubu.



Osvald - neviem, rozprdvate tu o sume 67 O00, neviem, o akej sume rozprdvate.

lng. Zima - ratrak, pozemky, chata... celkom tu je hodnota majetku v rdmci aredlu 67000€

P. Osvald - rozumiem. Stihlasim aj so Stevom Zimom, aj s Marhefkom, treba sa pohn(t d'alej,

s. r. o. v priebehu pol roka nevytvorime. Srihlasim, s ndjomnou zmluvou, ale nielen na chatu,

ale na celok. Prihliadajte ale na ndjom, chata Kamila je cez mesto prevedend len ako

skeletovd stavba v hodnote 70000. Zvy5ok, do tam vidite, robil lyZiarsky klub Podolinec.

Apelujem vo vfSke nSjmu na tieto skutodnosti.

Ing. J. zima - oni priznalito, Ze 20000 v rdmci mesta nie sf ani dokSzatel'n6, oni to priznali. Td

hodnota vychddzala z tfch 20000. Bolo to pre vds vtedy vel'a? Predo to bolo vtedy dohodnut6

a teraz keby t'ich 663€, bola by to nejak5 likvidatnd suma?

P. Osvald - 20000 bolo v danom obdobiza celli aredl, prevddzkove ndklady boli odli5n6, ceny

listkov boli na takej (rovni, ako dnes. Robime to dobrovol'ne, pre seba a pre naSich l'udi.

Dal5ia vec, in6 ndklady na revizie sti na Epv 300 a na Haspro30...

lng. Marhefka - mysl[m, ie tieto detaily zohl'adnifin. komisia. Navrhujem, aby si fin. komisia

a komisia sprdvy majetku spolu s lyZiarskym klubom sadla.

Navrhujem, aby sa prijalo uznesenie vo veci osobitn6ho zretela

Bc. Selep - dotiahnem to, najprv by sa mali dohodn0t' podmienky.

MsZ schval'uje ndvrh zverejnit' zSmer prendjmu chaty Kamila s lyZiarskym vlekom, resp.

technol6giou, ktorti zaktlpilo mestovzhl'adom na osobitnri zretel'podl'a $9a ods.9 pism. c)

zdkon L3B/L991, o majetku obci.

Hlasovanie:

ZazLO Proti: Zdrialo sa:

MsZ ruii uznesenie i.5/2OL1,

Hlasovanie:

Za: 10 Proti: 0 Zdrialo sa:

MsZ ruSi uznesenie 18/2OOB z 1.2.05.2008

Hlasovanie:

Za:9 Proti: Zdrialo sa: 1

K bodu i. 15



Predniesla lng. Baltazarovidovd

Pren5jom priestorov pre firmu Nat'a a Ma{o - ul. Ba5tovd 1-

Hlasovanie: s0hlasi s prendjmom

Za: LO Proti: 0 Zdrialo sa: 0

Hlasovanie: schval'uje prendjom

7a: L0 Proti: 0 Zdrialo sa: 0

Ponuka k[py lesneho pozemku od lng. Adely Lenartovej

Hlasovanie: ruSi uznesenie MsZ z 2OOB

7a:lO Proti: 0 Zdrialo sa: 0

Hlasovanie: schval'uje odkripenie lesn'fch pozemkov

7,az tO Proti: 0 Zdrialo sa: 0

Odkripenie bytu d. L na ndm .mariSnskom Nata5ou Hlavddovou

- komisia neodpor(da.

P Compel'- my ak pustime predaj tyichto bytov, m6Zu sa tam nast'ahovat d'a15i... trebalo by

tam spravit zmluvy, aby mesto bolo kryt6 z kaZdej strany. Pri tejto Nataii, ona plati ndjomn6

v kateg6rii 4, tam je to treba prehodnotit.

P. Milaniakov6 - ona si to prerdbala na vlastn6 ndklady. My sme tam v minulosti robili

elektriku

Bc. Selep -tam nie je io povedat', p. Hlav6dovS sito trochu indd vysvetl'uje, nie sil Ziadne

predsudky voti nej. Bez upovedomenia ndjomn[ka si pristavila chodbu v rozlohe B metrov.

P. Milaniakovd - aZ na zdklade toho, Ze sme sa dozvedeli, Ze sito prestavuje sme to zadali

rie5it.

P. Reznickli - aj predtri m sa to rie5ilo uriite.

P. MilaniakovS - nedala Ziaden papier, ja som sa telefonicky spojila s lng. Glosom, pri5iel a na

zSklade toho dal vyjadrenie, Ze dodasne to tam m6Ze byt'.

Bc. Selep - ona je tam ndjomnik. Ked'priSla k tomu bytu, bola v takej situScii ako bola, teraz

je v inej, ona si tam robf prestavby, to je v poriadku ,ale musi byt' upovedomenri vlastnik.



P. Reznicky-chod'do v5etkrich bytov, nikto nedal papiere a majti byty porobene.

lng. Zima -ale to nem6ieme tolerovat'

lng. Gul'ai - ked si on niedo robivntltri dobre, ale ona si spravila kripel'fru v spolodnom

priestore. Jedind vec, io sme dostali, je vyjadrenie od pamiatkoveho Uradu.

Mgr. Marhefka - je to takii zadarovany kruh. My upozorn[me, Ze sa v na5om dome niedo

stalo a pamiatkovli 0rad d5 k tomu kladn6 vyjadrenie.

Hlasovanie: neschva!'uje odpredaj

Za 9 Proti: 0 Zdrialo sa: 1

Prendjom na ul. Jozefa smreka 3 P. Ter6zii Relbvskej

Hlasovanie: schval'uje prendjom p. Ter6zii Relbvskej

Za: LO Proti: 0 Zdrialo sa: 0

Hlasovanie: presun prendjmu z Gerarda Relbvsk6ho na manZelku Tereziu Relbvskf

Za 10 Proti: 0 Zdrialo sa: 0

Hlasovanie: ruii uznesenie d. 1,512012 pism. 8/L1 zo dfia 28. 06. 2OL2

7a: LO Proti: 0 Zdrialo sa: 0

Pansk6 luky - pren6jom

Komisia odpor[da prendjom

lng. Marhefka - predo to nepreberala na5a komisia? Ui sme sa tym zaoberali 3 krdt

P. Compel'- pretoZe my sme spolu komunikovali, ja som ani neodporridaltoto schvdlit'. My

sme si Ziadali dotdciu, on si neZiadal. Td zmluva ostala v takom zneniako p6vodne, len sa

prepracovala.

lng. Marhefka - pretoZe sme vzali na vedomie prdvny rozbor, teraz to znamenS, Ze mdme p.

Rybkovi prenajat' zasa pozemok? My sme nezmenili Ziadne uznesenie, my sme to len vzali na

vedomie.

Hlasovanie: stiahnu{ bod z programu

Za 7 Proti:2 Zdrialo sa: 1

Ponuka na odpredaj nehnutel'nosti p. MartoSovej



- komisia neodpor0da

lng. Marhefka - naSa komisia by sa trim mala zaobera{... Ddvam ale nSvrh na zamietnutie

Hlasovanie: neschval'uje odk(penie od p. MartoSovej

Zaz LO Proti:0 Zdrialo sa: 0

Z5mena nehnutel'nostfv k. 0. MniSek nad Popradom

Hlasovanie: stihlasi so z5menou

Za: LO Proti:0 Zdrialo sa:0

Hlasovanie: schval'uje zSmenu

Za:LO Proti:0 Zdrialo sa:0

Hlasovanie: ruSiuznesenie 3/2012 pism. B/LOzo dria 28. 4.20L1,

Za: LO Proti:0 Zdrialo sa: 0

K bodu E. 16

Uprava rozpodtu Z5 s M5 za rok2OL2

Predniesol Mgr. Seman

lng. J. Zima - ja som mal nejak6 nezrovnalosti, kt. sme si s p. riaditelbm vydiskutoval, ale

nemdm Ziadne pripomienky, v rdmci zdkona je to v poriadku, navrhuje, aby to MsZ schvdlilo.

Hlasovanie: schval'uje (pravu rozpodtu

Za: LO Proti: 0 Zdrialo sa:O

Ziados{ o schvSlenie elektronickej formy dorudovania materi5lov na MsZ - predniesol

Mgr. Marhefka

RNDr. V5lek - stlhlasim s tlimto, je to dob16 aj v r5mci Setrenia. Mohli by sme si ale dohodn[{
urdit6 podmienky. Do dvoch mb do prfloh, nad 2 mb by si ndm to posielal ako linky. Mohli by

sme aj tuto do tejto miestnosti dat' zabudova{ wifi.

P. Hojstrid - akil (sporu to prinesie?

Mgr. Marhefka - je to zhruba 1100 strdn papiera na jedno MsZ

Bc.Selep-ked'somtodital, tro5kumairitovalo,ieakokebyposlanci boli zodpovednizato,

Ze sa tu niditolko papiera na (rade, ako keby poslanci boli najvddiiiritii tonera a pod. Nie

kaZdf md tladiarert,lerazje probl6m s dorudovanim niekedy a neviem, ako to bude potom.



Mgr. Marhefka -treba povedat', Ze to nebolo myslen6 tak, Ze poslanci s0 najviiesi

spotrebitelia.

Stahuje sa z programu.

K bodu i. L7 - Diskusia

p. primdtorka - v prvom rade sa chcem pod'akovat' vSetkr,im vlm za 0dast' na MsZ, bola

ukdZkovS, ja ui vnimam v podstate, Ze aj td naSa komunikdcia je ind, d'akujem vdm za vaSu

0stretovost', spolupr5cu a ndmety a v neposlednom rade za fungovanie Sportov6ho klubu,

podujati a chcem pod'akovat aj za iinnost' DHZ v Podolfnci, nie je to tak, Ze som naklonend

len DHZ, minulil nedel'u horelo v HanuSovciach ,chlapci sa pozbierali do 5 minrit a 5li hasit.

Szentivanyi- ja by som chcel ohl'adne rozpodtu mdm otdzku na J. Smandru -srl tam vtom
rozpodte pre futbalistov pokuty, akd tam je vf5ka tlich pok(t

lng. Smandra - je tam povinnri preddavok - 420 eur.

Szentivanyi- predo sifutbalisti neziskajti na tieto pokuty fin. prostriedky sami?

lng. Smandra -toto sri nSklady len na riplne zdkladn( prevddzku. Je to povinnri preddavok.

Szentivanyi - zh5fral futbalovy zvdz prostriedky aj inde, ako v meste?

lng. Smandra - samozrejme, toto je 70% nlkladov. ldeme o 1,0 % niZ5ie oproti minuL5mu

roku dolu. Prvli n5vrh bol 1-5000.

Odchod p. RNDr. Vdleka

K bodu i. 18 - Ndvrh na uznesenie

Predniesol Mgr. Borovskli

Hlasovanie:

Za:9 Proti: 0 Zdrialo sa:O

K bodu i. 19



P. primdtorka ukondila MsZ pod'akovanim a prianim Sfastnfch a poiehnanlich sviatkov.

p. Primdtorka ukoniila zastupitel'stvo o 2L:L0

!l, l, l u'.ytxnl_l \z_-)
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Overovatelia zdpisnice: Bc. Jozef Selep

p. Marta Simonfkovd

Zd pisn icu n a pisa I a : Veron i ka Za m i5kov5, 13.1,2.2012

Primdtorka mesta


